
Verslag overleg Antes – Klankbordgroep omwonenden d.d. 9 februari 2021 

Aanwezig: Els van Bezouwen, Esther Ewalt, Emy Kuivenhoven, Bernard Damsma, Jeroen 

Oosthoek, Marijke Hijgemann, Bert Morssink, Leo Keuvelaar, Stefan Westbroek, 

Wietse Groenink, Dik de Haan, Jos Littel 

Afwezig:  Jolanda de Witte, Cindy Bogisch, Jolanda Cats, Simone Stolk, Jolanda Damsma, 

Marcel Panh 

 

Opening 

Els heet een ieder welkom, in het bijzonder de heren De Haan en Littel, waarna de agenda wordt 

vastgesteld. 

Mededelingen 

Ap Heijman is verhuisd en dientengevolge geen lid meer van de klankbordgroep. 

Erik Daalhuizen gaat de organisatie per 1 maart a.s. verlaten. 

Dik geeft aan enigszins verbaasd te zijn over de uitnodiging via Antes om aan te sluiten bij dit overleg. 

Zowel hij als Jos hadden verwacht door een lid van de klankbordgroep te worden benaderd voor een 

vooroverleg. Els licht toe dat de uitnodiging door Antes als organisator van dit overleg wordt 

verzonden. Antes neemt geen initiatief in overleg van de leden van de klankbordgroep onderling. 

Afgesproken wordt dat Dik en Jos voor het volgende overleg aan Els zullen laten weten op welke 

manier zij gaan participeren. 

Stand van zaken Covid-19: 2 à 3 weken geleden was er sprake van een forse uitbraak in de nieuwe 

kliniek. Op 1 vleugel bleken 19 patiënten + een aantal medewerkers positief. Gezien het grote aantal 

(kwetsbare) patiënten, is besloten van de betreffende vleugel een cohort afdeling te maken en de 

patiënten niet over te plaatsen naar de cohort afdeling in Capelle. Inmiddels is de afdeling weer open. 

Onderzocht is of de uitbraak de Britse variant van Covid betrof, maar dit was niet het geval.  
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N.a.v. pag 2: keerlus: de situatie is verbeterd, maar het komt nog steeds voor dat de keerlus bezet is. 

Leveranciers of installatiebureaus parkeren vaak met twee auto’s voor werkzaamheden bij Antes. 

Door Antes zal hier wederom aandacht aan besteed worden (actie Els). Er is nog geen bord 

“doodlopende weg” geplaatst (actie gemeente). 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Stand van zaken sms-dienst 

Zoals afgesproken naar aanleiding van laatste evaluatie, worden sms-berichten nu sneller verstuurd 

zodat omwonenden eerder geïnformeerd zijn. Daags na het incident is, conform de werkwijze van 

Fivoor, op de website nadere informatie te vinden. Deze manier van werken zal in april worden 

geëvalueerd. Voorafgaand aan de evaluatie zal onder de deelnemers een enquête worden verspreid.  

Informatie is te vinden via deze link: Omwonenden Poortugaal - Antes (anteszorg.nl) 

Op deze pagina worden o.a. de vastgestelde verslagen van dit overleg gepubliceerd alsmede nadere 

informatie over incidenten waarvoor een sms-bericht is uitgestuurd.  

Verzoek aan de leden van de klankbordgroep is de website van Antes te bezoeken en aan te geven of 

deze toegankelijk en overzichtelijk genoeg is. Suggesties ter verbetering kunnen worden doorgegeven 

aan Els. 

Opgemerkt wordt dat de snelheid waarmee Antes sms-berichten verstuurd aanzienlijk verbeterd is. 

https://www.anteszorg.nl/contact/buurtbewoners/terrein-poortugaal


Vastgoed en terreinen 

Schademeldingen 1e bouwtraject: deze zijn gemeld en liggen nu bij de verzekeraar. Erik Daalhuizen 

streeft ernaar deze voor zijn vertrek af te handelen. Mocht dit niet lukken, dan zal in ieder geval een 

goede overdracht plaatsvinden. Esther en Els dragen zorg voor de nieuwe contactgegevens ten 

behoeve van de omwonenden.  

Nieuwbouw kliniek 2: recentelijk is de omgevingsvergunning verleend. Zodra er wordt gestart met de 

bouw van kliniek 2 zullen de omwonenden hierover worden geïnformeerd en zal er opnieuw een 0-

meting worden gedaan. De verwachting is dat de bouw niet eerder dan in 2022 zal starten. De sloop 

loopt ook iets achter op de planning, maar gaat wel door, waarschijnlijk in april/mei. 

Intentieovereenkomst gemeente/Antes: het raadsbesluit hieromtrent is genomen en de eerste 

verkennende gesprekken hebben plaatsgevonden. De bestuursopdracht voor het college moet nog 

worden vastgesteld. Wanneer het eerste communicatiemoment kan plaatsvinden, wordt in overleg met 

de gemeente bepaald. Esther onderhoudt hier de contacten met de gemeente over. 

Oplossing verbeteren verkeerssituatie Albrandswaardsedijk: voorstel aan de gemeente is om als proef 

de hoofdingang af te sluiten zodat verkeer van de Schroeder van der Kolklaan alleen nog linksaf het 

Antesterrein op kan en te bezien of dit substantieel bijdraagt aan het verminderen van overlast. De 

eerste reactie van de gemeente op dit voorstel is positief. Alvorens hier een besluit over te nemen, 

dient het plan verder uitgewerkt te worden. Aandachtspunt hierbij is de vorm van afsluiting aangezien 

het terrein voor de hulpdiensten bereikbaar moet blijven. Opgemerkt wordt dat de bewegwijzering 

onder aan de dijk nu al niet overzichtelijk is.  

Esther geeft aan dat in het onderzoek verkeersveiligheid met stip op nummer 1 staat. Er wordt een 

verkeersdeskundig bureau in de arm genomen. Concrete verkeerstellingen zullen deel uitmaken van 

het onderzoek. 

Nieuwbouw kinderopvang Jip & Janneke: voor zover bekend is nog geen omgevingsvergunning voor 

de nieuwbouw verstrekt, maar streeft men nog steeds naar start bouw in april/mei.  

Nu verschillende partijen gaan bouwen op het Antes terrein is afstemming met betrekking tot de 0-

meting gewenst. Esther neemt dit mee in de afstemming met Jip & Janneke.  

Meldingen 

De meldingen van januari en februari (4) worden doorgenomen. Deze zijn door de bewaking 

afgehandeld. Betreffende behandelaren is verzocht om zelf in het dorp te gaan kijken als patiënten 

van hun afdeling overlast veroorzaken zodat zij op dat moment zelf in kunnen grijpen. 

N.B.: de naam melder wordt niet gedeeld met de overlastgever. Antes benadrukt nogmaals het belang 

om te blijven melden ingeval van overlast.  

Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  


